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BESZÁMOLÓ A TESTÜLET LEJÁRT HATÁRIDEJŰ HATÁROZATAINAK VÉGREHAJTÁ-

SÁRÓL ÉS AZ ÁTRUHÁZOTT HATÁSKÖRBEN HOZOTT DÖNTÉSEKRŐL 
 

ELŐTERJESZTÉS 
a képviselő-testület 2015. december 18-i ülésére 

Tárgyalja  Ülés Szavazás 
 Szociális bizottság  Nyílt  Nyílt szavazás 
 Pénzügyi és Városüzemeltetési Bizottság  Zárt   Titkos szavazás  
 Közbeszerzési Bizottság   Egyszerű többség  
 Képviselő-testület   Minősített többség 

1 A tárgyalandó témakör tárgyilagos és tényszerű bemutatása 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 

A Szervezeti és Működési Szabályzat 22. § (3) bekezdés alapján a lejárt határidejű határoza-
tok végrehajtásáról be kell számolni a Képviselő-testületnek. 
 

2015. november 20-i ülés 
 

Beszámoló a 2015. évi költségvetés háromnegyed éves teljesítéséről 226 
Végrehajtás folyamatos 

 
Bursa Hungarica ösztöndíj pályázat elbírálása 227/ 
A pályázat elbírálása és az értesítések megtörténtek 

 
Tájékoztató a követelések állományáról 228/ 
Az anyag átdolgozásra visszaadásra került. Az átdolgozott előterjesztés a mai ülés na-
pirendje 

 
Szerződések jóváhagyása –szociális tűzifa szállításra 229/ 
A partner átírta, szétbontotta a szerződéseket. Az ismételt jóváhagyás a mai ülés napi-
rendje. A változatlan feltételek melletti új szerződések aláírása megtörtént. 

 
2016. évi földhaszonbér megállapítása 230/ 
Végrehajtás folyamatos 

 
 

Termőföld haszonbérleti szerződések jóváhagyása 231/ 
A haszonbérleti szerződés (Sz.P.) aláírásra került. Svéda László kérelmezővel a másik 
önkormányzati terület megkeresése miatt még nem keresett. 

 
Nagy Józsefné kérelme ingatlan bérleti szerződés kötésére, vaqy vásárlásra 232/ 
A kérelmező a bérleti szerződést aláírta 
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Önkormányzat és intézményei vagyonbiztosításának felülvizsgálata 233 
A biztosítást kezelő vállalkozást értesítettük a jóváhagyásról.  

 
Alenyin Olivér bérleti kérelme 234 
A bérleti szerződés mindkét fél részéről aláírásra került 

 
Előterjesztés a katasztrófavédelem bejelentésére 235 
A kérelmező értesítése megtörtént 

 
Varga József kérelme 236 
Helyszíni szemlén nem találtuk a szennyvízkiállást.  

 
Tulajdonosi hozzájárulás kérése (sörfőzde) 237 
A kérelmező értesítése megtörtént 

 
Tájékoztatás belső helyettesítés elrendeléséről 238 
A munkáltatói intézkedés megtörtént, az elrendelés a városgondnok betegállománya 
miatt folyamatos 

 
Árajánlatok elfogadása buszöböl tervezési munkáira 239 
A tervező értesítése megtörtént 

 
Rétsági Fiatalok Rétságért Egyesület kérelme 240 
A kérelmező értesült a döntésről 

 
Képviselői tiszteletdíj felajánlás (Varga Dávid) 241 
A megállapodás részünkről aláírásra került, a partner még nem küldte vissza a doku-
mentumot. 

 
Képviselői tiszteletdíj felajánlás (Kotroczó Balázs) 242 
A megállapodást mindkét fél aláírta. 

 
Tájékoztató folyamatban lévő perről (ÉMÁSZ) 243 
Az első tárgyalás megtartásra került. A felperes új érveket tárt fel. Ügyvéd úrral az új 
érvek elemzését végezzük. 

 
2015. december 08-i ülés 

 
Család és Gyermekjóléti Központ létrehozása 244 
Halasztó döntés született, a napirendet ismételten szükséges tárgyalni. 

 
Párhuzamos foglalkoztatás engedélyezése (házi segítségnyújtás) 245 
A döntést köszönettel tudomásul vettük. Az SZMSZ-en a soron következő módosításkor 
a változást átvezetjük. A dolgozó felvételére az ellátottak állapotának felülvizsgálata 
után kerül sor, akkor derül ki, hogy szükséges-e szakképzett munkatárs alkalmazása. 

 
Szakértő igénybevétele állapotfelméréshez (házi segítségnyújtás) 246 
A megbízási szerződés aláírása megtörtént 
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Házi segítségnyújtás kötelező feladat társulási formában történő biztosítása 247 
A társulás értesítése megtörtént, a testületi ülés hetében dönt a társulás kérelmünkről. 

 
Szociális ágazatban dolgozók kiegészítő pótléka 248 
A pótlék igénylése megtörtént, a számfejtést a testületi ülésig elkészítjük. 

 
Egészségügyi ágazat önkormányzati képviselettel kapcsolatos döntés 249 
Az állandó képviselet végrehajtása folyamatos 

 
Finanszírozási szerződések újrakötése 250 
A szerződés aláírása megtörtént. 

 
 
 A Szervezeti és Működési Szabályzat 22. § (3) bekezdés b) pontja  alapján a lejárt határide-
jű határozatok végrehajtásáról az alábbiak szerint adok számot.  
 
Szociális  Bizottság  2015. november 17-i ülésén az alábbi részletezés szerint 19 db hatá-
rozatot hozott: 
 

Megnevezés Döntés szám  Biztosított támoga-
tás Ft 

Települési támogatás megállapítása    
- -       támogatott kérelem 13 db 58.000 Ft 
- -       elutasított kérelem 3 db - 

           Döntés összesen: 16 db    58.000 Ft 
Temetési Települési támogatás    

- -       támogatott kérelem 1 db 40.000 Ft 
- -       elutasított kérelem -   

           Döntés összesen:  1 db 40.000 Ft 
  
A Bizottság a 256/2015. (XI.17.) számú határozatával a Bursa Hungarica önkormányzati ösztöndíj 
pályázat elbírálásáról szóló előterjesztést és az abban szereplő rangsor felállítását, valamint a támo-
gatási összegeket egyöntetűen javasolta a Képviselő testületnek elfogadásra. 
A Bizottság a 257/2015. (XI.17.) számú határozatával A szociális ellátások rendjéről szóló önkor-
mányzati rendelet felülvizsgálatáról szóló előterjesztést a hibák kijavítását követően, valamint az 
abban szereplő határozati javaslatok közül a „B” változatokat javasolta a Képviselő-testületnek meg-
tárgyalásra és elfogadásra. 
 
 
 
Egyebek napirendi pontokban felmerült feladatokról: 
 
Június 30. 

 
Varga Dávid Géza, Jávorka János képviselők: szelektív szigetek állapotát kifogásolta. Vá-
lasz: ismert a probléma, intézkedés történt, sajnos az elszállítást követően újra termelődik a 
szétszórt szemét. 
 
Jávorka János képviselő: Pásztor Zoltántól a kamerarendszer telepítésére az ajánlatot teg-
nap megkaptam, benne van mind az öt gyűjtőhely bekamerázása.  
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Július 21. 

 
 
Jávorka János képviselő: Mi a helyzet a busz kérdésében? 
 
A busz értékesítése az ajánlott 13 milli forint + áfa áron megtörtént. 
 
Helyesbítés az ülésről készült jegyzőkönyv: az alábbi részhez: a 7.500 eFt infor-
mációt Varga Dávid Géza képviselő hallotta ismeretségi körében. Fodor Rita kolléganőm a 
13 millió Ft + áfa árról adott tájékoztatást. 
 
„Varga Dávid Géza képviselő: Pesten hova viszik a buszt?  
 
Fodor Rita jegyző ált.h.: A kínálati árat a testület fogja meghatározni. Budapesten a Buszpi-
ac, Vidámvásár útra lesz a busz beadva. 7.500 Ft a felmérés összege.”  
 
 
Augusztus 28. 
 
 
Jávorka János képviselő: Az iskolakezdési támogatással kapcsolatban adott tájékoztatót. A 
támogatás az eltelt időben kifizetésre került. 
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Egyrészt szeretnék néhány kérdést megismételni, ami a 
PVB ülésen felmerült, de akkor nem kaptunk választ.  
Kucsera Péter elvégezte a munkát.  
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: a művelődési központ előtt a hirdető szekrényke engedélye-
zéséről érdeklődött.  
Hegedűs Ferenc polgármester: Kimentünk jegyző úrral, az intézmény vezetőjét kerestük, de 
ő tőle sem kért senki engedélyt. Természetjárók tették ki, e-mail címünk van, keresni fogjuk 
őket ez ügyben.  
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Volt egy olyan kérdés, hogy a Rákóczi út 32-es számú épü-
letre a KLIK felmondta a szerződést, mi lesz a dolog megoldása, és indul-e új első osztály a 
gimnáziumban?  
 
Válasz: A szerződés-kötés folyamatban van. Tárgyalások folynak a KLIK-el is a Pedagógiai 
Szakszolgálat, illetve a zeneiskola bérleti szerződése tárgyában.  
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: A másik kérdés a sebességmérőnek a megszerelése, hogy 
a gyalogátkelőhelynél a lámpa pirosra váltson, ha nagyobb sebességgel jön gépjármű.  
 
Válasz: a kivitelező vállalkozásnak ügyvédi felszólítást küldtünk, arra sem reagált. Elvégez-
tethetjük a javítást más vállalkozóval, a javítás költsége pedig áthárítható az eredeti kivitele-
zőre. A javítás ismételt költségének megtérülése bizonytalan.  
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Telekom reagált-e a Jászteleki utcai két telefonoszlopnak az 
ügyében? 
 
Válasz: Telecom még nem adott választ a térítésmentes áthelyezésre. 
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Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: érdeklődött az új iskolaigazgató személyéről. 
 
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Felvetődött még a bizottsági ülésen, és itt is elmondanám, 
nem lenne nyugodt a lelkiismeretem, ha nem tenném. Szeptember 1-től kinevezésre kerülne 
egy új védőnő kolléganő. Az ő kinevezésének a törvényességére kérném odafigyelni, hogy 
az valóban törvényes legyen.  
 
Válasz: a kinevezést a Képviselő-testület jóváhagyta.  
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Egyszer elhangzott egy olyan kérdés, hogy az iskola előtti 
játszótérnek a felülvizsgálata ismét megtörtént. Ez valóban így történt. Több észrevételük 
van, néhány játék balesetveszélyessé lett minősítve. Történt-e ebben a kérdésben valami-
lyen lépés? Folyamatban vannak-e a javítások?  
 
Válasz: A feladat elvégzése folyamatban van, egyes részek már elkészültek, 2016. évben 
folytatjuk a javítást.. 
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Az SZMSZ módosítást elő kell készíteni több okból kifolyó-
lag is. 
Válasz: a Kormányhivatal állásfoglalása nem érkezett meg.  
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Elhangzott a bizottsági ülésen, hogy a számítógépes rend-
szergazdát meg kellene keresni azzal a kérdéssel, hogy a művelődési központnál, a védő-
nőknél vállalná –e a feladatot, ha igen, egy árajánlatot nyújtson be a hivatalhoz.  
 
Válasz: a szerződés megkötésre került.  
 
Kotroczó Balázs képviselő: A Mező utca sarkáról a kuka nagyon hiányzik, kérem pótlását. 
Petőfi utcában is jó lenne elhelyezni, hisz nagyon hosszú utcáról beszélünk. Ez nem nagy 
költség. A Mező utcánál megáll a víz, követ kellene odaszállítani. 
 
Válasz: a kuka kihelyezése a napokban megtörtént. 
 
 
Szeptember 9. 
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: DUPLEX Kft-vel határozott időre kötött szerződésünk. 
 
Válasz: rövid időn belül végleges döntést kell hozni. 
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: augusztus elején volt egy megbeszélés a kormányablak 
kialakításával, valamint ennek kapcsán az épületek cseréjéről is. Dr. Szabó Sándor kor-
mánymegbízott úr részéről elhangzott egy olyan kérés, hogy szeptember 15-ig kéri, hogy az 
épületben lévő bérlőkkel tárgyalás kerüljön lefolytatásra.  
 
Válasz: nincs információ a folytatásról a Kormányhivataltól.  
 
 
Szeptember 25. 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: bizottsági ülésen felvetődött, hogy a Rompos üzlet mögötti 
részen a TIGÁZ által végzett munka után nem lett a terület helyreállítva. Ebben történt-e lé-
pés?  
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Hegedűs Ferenc polgármester: Megnéztem, be lett takarva, hétfőn tudok az illetékessel 
beszélni. Meg fogom csináltatni. 
 
Válasz: a TIGÁZ többszöri ígérete ellenére nem végezte el a helyreállítást. Ismételten felhív-
juk őket a kötelezettségükre.  
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: A fakivágások ügye hol tart?  
 
Válasz: A vállalkozó folyamatosan halad, a szerződésben vállalt határidőt tartani tudja.  
 
Jávorka János képviselő: Két dolgot szeretnék kérni a hivataltól. A KRESZ parkban van a 
homokozó, amelyet a Polgárőr Egyesület minden évben ponyvával lefedett. A ponyva az 
időjárás, valamint „rongálók” miatt megrongálódott, valamilyen tartós megoldást kell találni a 
homokozó lefedésére.  
 
Válasz: Tartós betegség miatt a feladat még nem került végrehajtásra.  
 
Kotroczó Balázs képviselő: Javaslatom, hogy a Művelődési Központ elejére kerüljön fel egy 
olyan zászlótartó, amiben több zászló is elfér, 4-5 db legalább.  
 
Válasz: intézményvezetői feladat 
 
Október 14. 
 
 
Október 30. 
 
Jávorka János képviselő:.  
 

 
A hivatal felé intézném észrevételemet. Eltelt egy év ebből a ciklusból. Esetenként tapasztalható 
volt az előterjesztéseknél hiányosság, probléma. Kérném az előterjesztőktől, hogy az előterjeszté-
sek vonatkozásában a jövőben fokozottabb figyelmet fordítsanak a munkára. Hibát lehet elkövetni, 
de olyat azért ne, ami miatt vissza kell adni átdolgozásra az anyagot. Szeretném, ha a hivatal veze-
tése a jövőben erre nagyobb figyelmet fordítana. 
 
Válasz: igyekszünk megfelelni az elvárásoknak. Időnként azonban a vitákban merülnek fel új kér-
dések, kérések, ezeket pótlólag igyekszünk kidolgozni. 
 
 
Kotroczó Balázs képviselő: A Jászteleki utca végén az oszlop még most is ott van.  
 
Hegedűs Ferenc polgármester: Nem lett megszavazva az összeg, amit kértek, nem tudok benne 
intézkedni. Rompos üzlet melletti terület vonatkozásában intézkedtem, de azóta sem jöttek. A 
konyha udvaron is van beszakadás, mi próbáljuk kővel rendezni a dolgot.  
 
 
 
November 20. 
 
Jávorka János képviselő: A nyáron megállapítást nyert, hogy a Bon-Bon presszóból a 
szennyvíz a patakba van belevezetve. 
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. 
Válasz: A Bon-Bon presszó tulajdonosával egyeztettünk, megszüntette a szabálytalan 
szennyvízelvezetést, a DMRV az ellenőrzést még nem ismételte meg. Mindkét üzlet szenny-
vízdíjat mindvégig fizetett a szolgáltatónak.  
 
Jávorka János képviselő: A volt laktanya kérdésének napirendről történő levételéről szeret-
nék pár szót mondani. Pár dolgot ismertetek a barnamezős területek rehabilitációjával kap-
csolatos felhívásból. Ez egy 57 oldalas tájékoztató. A tervezőnek, akit megbízunk, nekünk 
kell megmondani, mit szeretnénk. Akkor lehet érdemben dönteni, ha elénk kerülnek koncep-
ciók.  
 
Kotroczó Balázs képviselő: Visszakerül január-februárban a laktanya kérdése, ez nagyon 
fontos kérdés.  
 
 
Válasz: az előkészítő munka még nem kezdődött meg. 
 
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Konyha kérdése – szerencsés döntés volt, jó az ellátás, a 
minőség. 550 Ft-ért kapják az ott étkezők az ebédet, nagy árcsökkenés történt. A Képviselő-
testület döntése nem volt rossz.  
 
 
Hegedűs Ferenc polgármester: A Rákóczi út 53. szám alatti lakosok beadvánnyal éltek, a 
víz befolyik a lépcsőházukba. 
 
 
 
December 08. 
 
Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Kérdésem, hogy aláírt cafetéria szabályzat van-e, ha van, jó 
lenne hozzájutni.. Saját véleményem, ha valaki táppénzen van úgyis vonnak tőle, és pont 
akkor vonjuk meg tőle mi is a juttatást?.  
Válasz: 2016. évi munkatervben, a januári ülés tervezett napirendje. 
 
 
 
 
 
2 Határozati javaslatok 

 
 
 
 

 „A” változat 
2015.( XI.20.) KT. HATÁROZAT 

 
Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok végre-
hajtásáról valamint az átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámolót elfo-
gadja. 
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„B” változat 

2015. ( XI.20.) KT. HATÁROZAT 
 

Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok végre-
hajtásáról valamint az átruházott hatáskörben hozott döntésekről beszámolót nem fo-
gadja el.  
 
 
 
 
Rétság, 2015. december 10. 
 

Hegedűs Ferenc  
   polgármester 


